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Osallistuva Espoo – kehitysohjelman ohjausryhmän kokous

Aika: torstaina 13.12. 2018 klo 17.00 – 19.00

Paikka: Espoon keskus, valtuustotalo Vihreiden ryhmähuone

Ohjausryhmän jäsenet:
Habiba Ali, pj
Mari Anthoni, vpj, toimi kokouksen puheenjohtajana
Timo Kilpiäinen
Sara Haavisto
Mikko Laakso
Salma Heib
Jukka Mäkelä
Mari Ahlström
Kaisu Toivonen
Tiina Kasvi
Petri Vainio
Tuija Norlamo
Mari Immonen
Johanna Pajakoski

Asiantuntijat:
Marianne Pekola-Sjöblom, tutkimuspäällikkö, Kuntaliitto
Eeva-Kaisa Ikonen, opetuspäällikkö, Espoon kaupunki
Tarja Mattila ja Jenni Hintikka, opettajat Lintumetsän koulusta

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.06.

2. Edellisen kokouksen muistio
Hyväksyttiin edellisten kokouksen 27.11.2018 muistio.

3. Kuntalaisten osallisuuteen liittyviä tutkimustietoja

Kuntaliiton tutkimuspäällikkö Marianne Pekola-Sjöblom esitteli espoolaisten osallisuuteen
liittyviä tutkimustietoja.

Päätös: Merkittiin esitys tiedoksi. Esitys tallennetaan kokousaineistoinhin.



4. GutsyGo – hankkeen yhteistyötarjous Osallistuva Espoo kehitysohjelmalle
Opetuspäällikkö Eeva-Kaisa Ikonen sekä opettajat  Tarja Mattila ja Jenni Hintikka
Lintumetsän koulusta esittelivät hanketta ja vastasivat ohjausryhmän jäsenten
kysymyksiin.

Päätös: Päätettiin osallistua hankkeeseen ja rahoittaa sitä 32 000 eurolla vuonna 2019.

5. Syksyn 2018 toiminnan arviointi

Kehittämispäällikkö Tuija Norlamo esitteli asian.

Kehitysohjelman arviointiraportti tulee olla valmis 21.1.2018. Kaupunginhallitus käsittelee
raportin kokouksessaan 11.2.2019 ja valtuusto hyväksyy sen 25.2.2019.

Raportissa esitellään tehtyjen toimenpiteiden lisäksi  mm.
- arvio ohjelman kokonaistilanteesta
- poikkihallinnollisen yhteistyön ja kumppaniyhteistyön toteutuminen

Arviointiraporttiin kirjataan myös toimenpiteiden tilannekatsaus.

Päätös: Arviointiraportti käsitellään seuraavassa ohjausryhmän kokouksessa.
Päätettiin, että ohjausryhmän jäsenet voivat kommentoida sähköpostitse 9.1.2019
mennessä:
- ohjausryhmän toimintaa
- poikkihallinnollista yhteistyötä
- onko tehty oikeista asioita.

6. Vuoden 2019 toiminnan suunnittelua

Ohjelmapäällikkö Mari Immonen esitteli vuoden 2019 talousarvion.

Päätös: Päätettiin jatkaa keskustelua seuraavassa kokouksessa.

7. Muut asiat
Mari Anthoni, Habiba Ali ja Petri Vainio osallistuvatavammaisneuvoston Kaikki pyörii -
tapahtumaan 31.1. klo 16-19.

8. Seuraavat kokoukset

ti 29.1. klo 17.00
- tilannekatsaus uusien asukkaisen postikorttikampanjasta
- poliitikot tutuiksi, aluekartan toteutus
- viljelypalstojen hallinta, tilannekatsaus
- 2018 arviointiraportti

ti 19.2. klo 17.00

ti  2.4. klo 17.00



ti 16.4. klo 17.00 (vara-aika)

ti 14.5. klo 17.00

ti  4.6. klo 17.00
- tilannekatsaus ”Viranhaltija tavattavissa”

9. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.05.


